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Besproken zijn de grote problemen rond de riolering. 

Regelmatig komt bij div. bewoners de rommel via doucheputje omhoog. 

Moet volgens BC echt iets aan gedaan worden. 

MD neemt het in onderzoek. 

Grote vraag van BC …..waarom zijn de plinten niet geverfd????? 

Hierover is ter plekke gebeld met Eric Giezen. 

Komen we nog op terug. 

Wanneer worden nu de pilaren bij AH voor de deur schoongemaakt? 

Volgens W.Moerland was dit al gedaan. 

BC vroeg zich af of ze dat nog kwamen afmaken. 

Ze zien er nog steeds niet uit. 

Vervolgens hebben we het gehad over het 15 jarig bestaan van de flat. 

Ja receptie ….nee receptie…..hoeveel budget is daar voor…..en wat doen we exact…. 

16 mei is er een dus een receptie…. 

 

 

 

 


